香港道教聯合會圓玄學院石圍角小學 2021-2022 年度下學期綜合收費通告(202205129F)

敬啓者:

以下是本年度下學期一至六年級收費項目,請 貴家長於五月十三日(星期五)或之前把回條及有關款項交予班主任辦理。(如對下列費用有疑問或有經濟困難,請與班主任聯絡)

各級收費詳列如下:

	收費項目	項目使用	一年級	二年級	三年級	四年級	五年級	六年級
1.	中、英、數、常 校本自製教材及 工作紙	下學期	\$ 50	\$ 50	\$ 50	\$ 50	\$ 50	\$ 50
2.	視藝科學生材料 費用	下學期	\$ 2	\$ 9	\$ 12	\$ 5	\$ 44	\$ 18
	各級應 費用總數	\$ 52	\$ 59	\$ 62	\$ 55	\$ 94	\$ 68	

備註:

- *家長可選擇以支票或現金付款,支票抬頭「香港道教聯合會圓玄學院石圍角小學法團校董會」。
- *已繳交之款項不設退款。

此致 貴家長	校長:	冷灰 攀交 麥綺華
二零二二年五月三日		
※		
貴校通告(202205129F)關於下學期綜合收費事宜,本人現已知悉,並	交付現金共:	\$
或支票號碼:		
此致 香港道教聯合會圓玄學院石圍角小學校長		

學生姓名:	()
班別:		

家長簽署:_____

日 期: 2022 年 月 日 此回條收齊後由班主任保存

HKTA YYI Shek Wai Kok Primary School Comprehensive Fees for The 2nd Term of the School Year 2021-2022 (202205129F)

3rd May.2022

Dear Parent(s):

The following are the Primary 1 to 6 fees for the 2nd term of the school year 2021-2022. Please return the reply slip and pay the related amount to your child's class teacher. (If you have any questions about the following fees or have any financial difficulties, please contact your child's class teacher.)

Payments details are as follows:

Items Purchased Items Utilised		Primary 1	Primary 2	Primary 3	Primary 4	Primary5	Primary 6	
1.	School-based textbooks and worksheets for Chinese, English, Mathematics and General Studies.	2 nd Term	\$ 50	\$ 50	\$ 50	\$ 50	\$ 50	\$ 50
2.	V.A. Materials	2 nd Term	\$ 2	\$ 9	\$ 12	\$ 5	\$ 44	\$ 18
Total cost			\$ 52	\$ 59	\$ 62	\$ 55	\$ 94	\$ 68

Remarks:

- **★** Parents can choose to pay by cheque or cash. The cheque must be payable to "The Incorporated Management Committee of HKTA YYI Shek Wai Kok Primary School".
- ***** There is **no refund** for the amount paid.

	攀火
	Madam Mak Yee Wah
	The Principal
Reply To whom it may concern:	
I acknowledge the notice of Comprehensive Fees for the 2 nd Total fee: \$	•
Cheque Number (if applicable):	-
	Parent's Signature:
	Student's Name: ()

Date: